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Geachte mevrouw Verburg, 

 

In haar vergadering van 3 juni 2008 heeft de commissie voor Landbouw, Natuur en Voed-

selkwaliteit gesproken over het Voorstel tot wijziging van Verordening (EG) nr. 423/2004 

wat betreft het herstel van kabeljauwbestanden en tot wijziging van Verordening (EEG) nr. 

2847/93 (COM(2008) 162 def.) en het bijbehorende BNC-fiche van de regering (zie  ook 

dossier E08005143 op www.europapoort.nl). De leden van de commissie Landbouw, Na-

tuur en Voedselkwaliteit hebben naar aanleiding hiervan de vo lgende vragen en opmerkin-

gen. 

 

De fracties in de commissie Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit hebben met belangstel-

ling kennis genomen van het voorstel, ondersteunen het voornemen van de regering om er 

in de onderhandelingen zorg voor te dragen dat de Nederlandse platvisvloot niet onevenre -

dig wordt getroffen. Daarnaast hebben zij nog enkele vragen. 
 

In de eers te plaats zouden deze leden met betrekking tot de samenvatting van het voorstel 

naast de mededeling hoe het voorstel tot stand is gekomen, ook graag de argumenten van 

de regering kennen waarom de oude regeling niet (meer) voldoet en wat dan wel de voor-

delen zijn van het (weer)nationaal verdelen van de visserij-inspanningen voor het herstel 

van de totale kabeljauwstand in de genoemde wateren. Ook zouden zij graag een nadere 

toelichting ontvangen op wat de kennelijk aan het voorstel ten grondslag liggende ‘ecosys-

teembenadering’ inhoudt. 

 

De commissie Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit ondersteunt graag de versterking van 

het herstelplan voor de kabeljauw op de Noordzee en omliggende wateren, maar als de 

gevolgen ervan voor de Nederlandse platvisvloot zo groot zijn als de regering stelt, dan is 

de vraag in hoeverre dit plan (waarbij we terugkeren naar een aanpak per lidstaat) kan 

voorkomen dat Nederlandse schepen elders aanlanden en hun vangst afzetten. Daarnaast 

vragen zij zich af in hoeverre de niet EU-landen Noorwegen en IJsland, waar de kabeljauw-
visserij zeer belangrijk is, zijn betrokken bij dit herste lplan. 
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Waar volgens de nieuwe regeling alle lidstaten een eigen methode voor de verdeling van 

de visserij-inspanningen moeten vaststellen, maar het uiteindelijk gaat om de verbetering 

van de kabeljauwstand op internationale wateren, is het van belang te weten hoe en waar 

de coördinatie van de vangstgegevens is geregeld en of en hoe er sprake is van een ce n-

traal Europees toezicht op de naleving door de betrokken staten. De leden van de commis-

sie Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit ontvangen hierover graag een nadere toelichting 
van de regering. 

 

De leden van de commissie Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit zouden voorts graag 

vernemen waarop de twijfels van de regering berusten over de uitvoerbaarheid van het 

nieuwe systeem. Ook vernemen zij graag wat de gevolgen zijn indien zou blijken dat be-

paalde aspecten inderdaad onuitvoerbaar zijn. 

 

Kan de regering tot slot aannemelijk maken dat vissers die door de nieuwe regelgeving 

getroffen worden, ter compensatie van de vangstderving niet uitwijken naar wateren, waar 

vissers uit ontwikkelingslanden tot nu toe vissen, tenzij daartoe door deze landen verzocht.  

 

De leden van de commissie Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit zien de antwoorden op 

de gestelde vragen met belangstelling tegemoet. 

 

Hoogachtend, 
 

De voorzitter van de commissie voor Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit  

van de Eerste Kamer der Staten-Generaal, 

 

 

 

 

prof. dr. ir. E. Schuurman 

 

 

 


